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VRAGEN van de Stadspartij Groningen van de heer G.J.D. betreffende rapport over 
de kabelbaan ontvangt. 
(Binnengekomen: 15 augustus 2011) 
 
 
De Stadspartij heeft in de wandelgangen en uit het Dagblad van het Noorden kennis 
genomen van het feit, dat er een (vertrouwelijke) rapportage van de Dienst RO/EZ 
zou bestaan over de mogelijke aanleg van een kabelbaan in de stad. Diverse politici 
zouden kennis hebben van (delen) van dit rapport. Het zou een vernietigend rapport 
zijn, waarin wordt geconstateerd, dat de gemeente nooit aan een kabelbaan zou 
moeten beginnen. Dit staat haaks op uitlatingen van het college om de 35 miljoen 
REP-geld voor het Forum van de provincie los te krijgen. Het rapport is al iets ouder 
en zou geschreven zijn naar aanleiding van het feit, dat de VVD dit punt in haar 
verkiezingsprogramma voor de gemeenteraadsverkiezingen had opgenomen. De 
Stadspartij denkt dan aan begin 2010. Normaal gesproken gaat de Stadspartij niet in 
op geruchten, maar dit verhaal is dermate interessant, dat naar mening van de 
Stadspartij de burgers recht hebben om te weten of dit rapport werkelijk bestaat of 
niet.   
 
Daarom stelt de Stadspartij de volgende vragen:   
1. Zijn de geruchten waar, die de Stadspartij heeft vernomen?  
2. Is er bij RO/EZ een vertrouwelijk rapport over de kabelbaan geschreven? 
3. Zo ja, wanneer is dat rapport geschreven? 
4. Is het een vernietigend rapport, wat de aanleg van de kabelbaan betreft? 
5. Wie zijn er op de hoogte van dit rapport? 
6. Indien het rapport c.q. notitie dan wel een brief inderdaad bestaat, wilt u het de raad 
dan per ommegaande doen toekomen?  
 


